
Protokół Nr   2 .2021 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Górzyca                                             

w dniu 22 lutego 2021 r. o godz. 15
00

, 

zwołanego na wniosek Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodnicząca posiedzenia Janina Bryl otworzyła wspólne posiedzenie komisji 

stałych rady. Powitała wszystkich uczestników posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poinformowała, że obradowanie odbędzie się                    

w zdalnym trybie, mając na uwadze 
 
art. 15zzx ust. 1-3 ustawy z dnia 2 marca 

2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842). 

Zastosowanym środkiem komunikowania się będzie telekonferencja. 
 
 

 

Przewodniczący poinformował, że w posiedzeniu udział wzięły niżej 

wymienione komisje:  

  

1) Komisja Rewizyjna (obecnych 4 członków na skład osobowy 4); 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (obecnych 3 na skład osobowy 3)  

3) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej (obecnych         

3 członków na  skład osobowy 4 – nieobecna radna Stanisława Urban); 

4)  Komisja Sfery Socjalnej (obecnych 3 członków na skład osobowy 4 – 

nieobecny radny Krzysztof Bańka). 

 

Przewodnicząca posiedzenia poinformowała, że opiniowanie tematów na 

wspólnym posiedzeniu komisji odbędzie poprzez odnotowania każdego 

głosowania na imiennym wykazie głosowań oddzielnie dla każdego tematu 

poddanego pod głosowanie. 

 

Przewodnicząca posiedzenia spytała czy radni zgłaszają propozycje do porządku 

posiedzenia komisji. 

 

Nie zgłoszono żadnych propozycji, przedstawienie porządku posiedzenia 

komisji: 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie Prezesa Klubu Sportowego „ODRA Górzyca”, Klubu 

Sportowego „Walka Czarnów” oraz Górzyckiego Klubu Tenisowego „Smecz” 

na temat działalności klubów i funkcjonowania sportu w gminie oraz 

sprawozdania finansowe z wykorzystania dotacji przez Kluby na realizację 

zadań publicznych z zakresu sportu w 2020 roku. 

2. Realizacja inwestycji gminnych w 2020 roku. 



3. Sprawozdanie Kierownika Zespołu z realizacji zadań Zespołu ds. Funduszy 

Strukturalnych UE w 2020 roku. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

 

Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1 

Sprawozdanie Prezesa Klubu Sportowego „ODRA Górzyca”, Klubu 

Sportowego „Walka Czarnów” oraz Górzyckiego Klubu Tenisowego „Smecz” 

na temat działalności klubów i funkcjonowania sportu w gminie oraz 

sprawozdania finansowe z wykorzystania dotacji przez Kluby na realizację 

zadań publicznych z zakresu sportu w 2020 roku. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poinformowała, że Sprawozdania zostały 

przedłożone w formie pisemnej i przedstawione zostaną przez obecnych 

prezesów lub przedstawicieli klubów. 

 

Sprawozdanie Klubu Sportowego Odra Górzyca przedstawił i omówił Prezes 

Klubu Grzegorz Dereń. 

 

Sprawozdanie Klubu Sportowego Walka Czarnów omówił członek Zarządu 

Klubu Rafał Baran. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 3 członków ze składu komisji - 3 głosy „za” /imienny wykaz 

głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2 

Realizacja inwestycji gminnych w 2020 roku. 

 

Informację przedstawił i omówił Inspektor ds. budownictwa, inwestycji                         

i gospodarki przestrzennej Sławomir Czapłon. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 3 

Sprawozdanie Kierownika Zespołu z realizacji zadań Zespołu ds. Funduszy 

Strukturalnych UE w 2020 roku. 

 



Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Kierownik Zespołu ds. Funduszy UE 

Agnieszka Pilarska. 

 

Radny Ireneusz Grzesiak zapytał o czy możliwe jest jeszcze zgłoszenie 

modernizacji drogi na Osiedlu Kwiatowym w ramach t.zw. funduszu 

„popegeerowskiego”. 

Kierownik Zespołu odpowiedziała, że nabór na pozyskanie tych środków został 

już zakończony, dodała że to zadanie na pewno zostanie ujęte przy innych 

projektach. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 4 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Radny Ryszard Dębiński podziękował Skarbnikowi Pani Beacie Gołębiowskiej 

za przygotowanie informacji budżetowej, o którą prosił na ostatniej sesji                     

w miesiącu styczniu. 

 

- Radny Rafał Baran spytał czy może uzyskać informacje na temat Zakładu 

wytwarzającego bionawozy? 

Sekretarz Gminy zaprosiła do radnego do Urzędu Gminy, gdzie udostępnione 

zostaną do wglądu materiały dotyczącego tego tematu. Dodała, że zakład będzie 

zlokalizowany w obiektach na t.zw. „Fermie” pomiędzy Górzycą a Żabicami. 

 

Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka zaprosiła radnego do Urzędu Gminy 

gdzie udostępnione zostaną mu materiały do wglądu w tej sprawie. 

 

- Radny Rafał Baran poprosił o informacje dotyczące utworzenia się                              

i działalności Grupy G7. 

Wójt Gminy Robert Stolarski przekazał informacje na ww. temat. 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia i brak dalszej dyskusji 

Przewodnicząca posiedzenia zakończył je. 

Protokołowała Grażyna Markowska.   Przewodnicząca posiedzenia 

                                                               (-) Janina Bryl 


